

1. 今日是區議會選舉日，教區呼籲教友善盡公民義務及權力，在所屬地區投票，在公平公正下，選賢與能，為香港福祉服務。
2. 本堂將於 12 月 29 日(聖家節)，為嬰兒及未滿五歲的兒童舉行洗禮，各位家長如欲為子女領洗，請到聖堂辦公室領取報名表格。
3. 2019 年 10 月份小堂收支報告如下：  
收入： \$ 129,106  
支出： \$ 191,480  
結餘： **-\$ 62,347**

收支詳情表已張貼於報告板上，多謝各位教友的支持。

4. 西南九龍總鐸區將臨期退省，將於 12 月 1 日(主日)下午 2 時至 5 時，在九龍進教之佑堂舉行。主題為「主內平安」，邀請江志釗神父擔任退省神師；當天內容包括：讀經、祈禱、講道、修和聖事及聖體降福，歡迎教友參加。
5. 九龍華仁書院及小堂衷心感謝弟兄姊妹於 11 月 10 日(主日)蒞臨校園，支持明愛賣物會，現在同學會有些說話跟大家分享。

上述所有報告事項，已張貼於聖堂辦公室報告板及聖堂網站

## Chapel Announcement

24/11/2019

1. Today is the 2019 District Council Ordinary Election of the HKSAR. The Catholic Diocese of Hong Kong appeals to everyone to serve one's proper duty and rights as a citizen to vote for the benefits of Hong Kong. Thank you.
  2. 29th December is the Holy Family Feast Sunday. There will be a baptism for babies or children under 5 years old. Parents who want their kids to be baptized that Sunday can register in the chapel office.
  3. The financial report for this chapel in October is as follows:  
Income: \$ 129,106  
Expenses: \$ 191,480  
Balance: **-\$ 62,347**
- Details of the report are posted on the notice board outside the chapel. Thank you for your generous support.
4. The Advent Retreat organized by the Southwest Kowloon Deanery shall be held at Mary Help of Christians Church on 1 December (Sunday) from 2pm till 5pm. All parishioners are welcome.
  5. St Ignatius Chapel and Wah Yan College, Kowloon would like to express our sincere thanks to all of you for your support in the Caritas Bazaar on 10th December. The students of Wah Yan would like to say a few words to you.

The above announcement has been posted on the notice board of the chapel office and on the chapel website.